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Vsem Juršinčanom ob občinskem prazniku 
čestitamo in želimo lepo praznovanje!

Zupan Alojz Kaučič 
in delavci občinske uprave
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SPOŠTOVANE OBČANKE, SPOŠTOVANI OBČANI!

V trenutkih praznovanja 16. občinskega praznika se občankam in 
občanom naše lepe občine, tako kot meni osebno, poraj aj o vprašanj a, 
kako naprej, kakšni bodo prihodnji cilji, kako nadaljevati z razvo
jem občine, kje črpati motive tako na osebni kot na poklicni ravni. V 
življenjuje veliko dilem, trenutkov, ki človeka večkrat silijo k premis
leku ali je želja in pogum dovolj za boj in dosego razvojnih ciljev, ki 
prinašajo rezultate ljudem, ki so ti dragi in jih imaš rad. Na srečo se 
odgovor mora poiskati v pogumu in smelosti ustvarjanja razvoja, ki 
ga želijo naše občanke in občani. Odgovor se najde v sposobnosti 
in zrelosti občinskega sveta naše občine, odborov, komisij, vaških 
odborov, nadzornega organa, ki razumejo in podpirajo zgolj razvo
jne interese Občine in so parcialni interesi potisnjeni v ozadje. Ob 
tem trenutku za štiriletno delo in ustvarjalnost pri razvoju naše občine 
izrekam iskreno HVALA vsem zgoraj navedenim akterjem. Hvala 
tudi društvom in posameznikom, ki z osebnim angažiranjem skrbijo 
za kulturni, športni in humanitarni razvoj naše občine, ter gasilski zve
zi in gasilskim društvom, ki nam pomagajo ne samo pri intervencijah 
ob požarih, ampak tudi ob vse večjih grožnjah z naravnimi ujmami.

Novice___________________
IZDAJATELJ: Občinski svet občine Juršinci
ODGOVORNI UREDNIK: Damjan Šimenko
UREDNIŠTVO: Ana Marija Pučko, Dragica Toš Majcen, Ksenija Žmauc,
Alojz Kaučič in Miroslav Moleh.
LEKTORICA: Ksenija Žmauc
OBLIKOVANJE IN TEHNIČNO UREJANJE: Miroslav Moleh
NASLOV UREDNIŠTVA: NOVICE, Juršinci 3/b, 2256 Juršinci. Tel: (02)758-2141

Objavljene fotografije so last arhiva občine Juršinci in društev.
Medij NOVICE OBČINE JURŠINCI je vpisan v razvid medijev pod zaporedno številko 150.
Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v občini Juršinci brezplačno.
Časopis NOVICE izhaja v nakladi 700 izvodov.
TISK: Tiskarna Grafis, Požeg 4, Rače.

Velikokrat s ponosom poudarim, daje lepo sodelovati z našo osnovno 
šolo, ki nam vsakokrat ob organizaciji prireditev priskoči na pomoč. 
Veselim se tudi uspešnega razvoj no usmerjenega sodelovanj a z našim 
gospodom župnikom Antonom Frasom. Njegova sposobnost in želja 
mi je velikokrat vzgled, na nas občanih pa je, da bomo župnika zna
li spodbujali pri njegovem delu. Tudi tema akterjema razvoja naše 
občine se zahvaljujem za pomoč in sodelovanje.
Aktivnosti na razvojnem področju, kijih je Občina Juršinci realizira 
v letošnjem letu, se kažejo v poteku del na področju cestne infras
trukture, kjer je končan odsek povezave na avtocesto čez Zagorce. 
Končuje se ureditev javne poti proti športnemu parku Juršinci za 
potrebe medgeneracijskega centra, Doma za upokojence, ki se bo 
začel graditi letošnjega avgusta. Ob tem se gradbeno ureja športno 
igrišče za potrebe vrtca, kjer bodo naši malčki lahko ob igri in zabavi 
preživljali lepe trenutke svojega bivanja v vrtcu. Izvaja se sanacija 
plazu ob osnovni šoli, ob tem pa seje v teh dneh izvedel tudi post
opek izbire izvajalcev za gradnjo čistilne naprave Juršinci in za re
konstrukcijo javne poti 655351-LC-Slodnjak, Bodkovci —Bra- 
tislavci (Slodnjak-Kokol). Investiciji se bosta začeli izvajati v 
jesen. Veliko energije, volje, znanja in poguma je bilo usmerjeno tudi 
v dokončanje projekta obnove glavne ceste skozi Juršince in Zagorce 
do Gomile, kije pridobila dodatno vrednost k popolni podobi ureditve 
prometa skozi občino Juršinci.
Kakor sem vam obljubil, da bo izvedena obnova Mercatorjeve 
trgovine, tako vam tudi obljubim, da bosta v občini Juršinci 
kmalu stala objekta nove Pošte in Doma za upokojence, 
Večnamenski kulturni center Juršinci pa se bo začel graditi v 
prihodnjem letu.
Spoštovane občanke, spoštovani občani!
Živimo v kriznih časih, v težkih razmerah, kar se čuti na vsakdanjem 
koraku. V tem obdobju se obračam na vas s prošnjo, da kljub temu vsi 
skupaj ohranimo pozitivno voljo in pogum, ki nam bo pomagal pre
broditi to nesigumost, da z novo energijo sledimo novim razvojnim 
korakom, ki bodo našo občino še bolj bogatili in jo še nadalje ustvar
jali za bolj še in kvalitetnej še življenj e naših lj udi. Občina Juršinci smo 
ljudje, kakršni smo bili stoletja: pridni, delavni in pošteni. To nas je 
ohranilo včeraj, to nas bo obdržalo danes, za lepši jutri nas in naših 
potomcev.

Ob našem občinskem prazniku vam še enkrat želim vse najboljše.
Vaš župan, Alojz Kaučič

SPOŠTOVANE BRALKE, 
IN BRALCI!

Nekoliko oddiha je vedno dobrodošlega. Če so za nami naporni 
meseci, še toliko bolj. Ustvarjalci Juršinskih novic pripravljamo, 
zbiramo članke in ustvarjamo časopis. Želimo vam približati 
minule dogodke in utrip naše občine. V Juršinskih novicah ne 
manjka prispevkov, ki se nanašajo na aktualna dogajanja v naši 
občini. Novice so opremljene s slikovnim materialom ter stranjo 
za razvedrilo in bodo v skladu z letnim načrtom v vaših nabiralni
kih spet meseca decembra. Želimo vam prijeten dopust, prijetne 
počitnice ali pa (zaradi kriznih časov mnogi ostajajo doma) vsaj 
čim bolj prijetne poletne dni!

Odgovorni urednik Damjan Šimenko
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NAŠE PRENOVLJENO ŽUPNIŠČE
Ob mojem prihodu v župnijo Sveti Lovrenc v JURŠINCIH, avgusta 
leta 2008, sta me pričakali dve presenečanji. Prvo presenečenje: kar 
precej faranov, ki me je z veseljem in vzpodbudo sprejela, ter seveda 
drugo, da bo pa v tej fari potrebno še marsikaj postoriti.
Glede na to, daje za mano že nekaj župnij, ki so ob mojem prihodu bile 
podobne - kar se tiče stanja objektov - juršinski župniji; ob mojem 
odhodu od tam pa neprepoznavne, me naloge (ne ene in ne druge) ni 
bilo strah. Z božjo pomočjo, s pomočjo faranov mi bo pa le uspelo! 
Tako smo se v jeseni leta 2008 lotili temeljite obnove farofa. Taje na
jprej zajela celotno obnovo ostrešja, za tem pa je sledila odstranitev 
vsega, kar je bilo v farofu, torej literature, opreme in še kaj. Ko je bil 
farof spraznjen, smo pričeli z odstranitvijo ometov, oken, notranjih vrat 
... bilo je veliko vsega. Dneve in dneve so prostovoljci - naši župljani - 
pomagali pri delih, sami s stroji, traktorji.. .vsak po svojih močeh. 
Intenzivno smo začeli z delom 7. januaija tega leta, koje farofpočasi že 
dobival drugačno sliko. Pričela so se nameščati nova okna,vrata, novi 
ometi, estrihi, instalacije, obnovila seje centralna, pričela so se pleskar
ska in keramičarska dela, polaganje parketa... no, pa j e bilo že lažje. 
Tako nam j e vsem skupaj uspelo, da smo lahko 11. junijapripravili dan 
odprtih vrat, ko so lahko naši farani, nekaj pa jih je bilo tudi od drugod, 
občudovali novo drugačno podobo »našega farofa«.
Ta dan bi tudi naš pokojni gospod župnik Štefan ČASAR imeli zlato 
mašo, ki so seje tako veselili, kot so se po odhodu v pokoj veselili 
obiskov naše župnije. Bog jih je vzel k sebi, naj počivajo v miru! 
Seveda nas j e vse skupaj to veliko stalo, saj je celotna investicija bila 
do sedaj 292.618,29 evrov. Potrebno je bilo tudi poravnati DDV, kije 
znašal 20.555,80 evrov.
Kot rad povem: brez dote, ki sojo zapustili naši predniki, ne bi zmogli, 
tudi prispevek »lovrenških faranov« je bil dobrodošel. Naši farani so

v okviru 341 gospodinjstev, kar j e le malo več kot polovica gospod
injstev, prispevali 25.362,00 evrov.
Dragi moji, sedaj vam že lahko tako rečem »lovrenški farani«! 
Verjetno ste ob nalogi, bremenu, ki sem si ga naložil, mislili, da mi ne 
bo uspelo. Priznam, bilje trdi zalogaj, pa vendar je nam vsem skupaj 
uspelo.
Na srce in dušo polagam vsem tistim, ki še niste prispevali k obnovi 
»našega farofa«, da to storite. Vsak dar, prispevek bo dobrodošel. 
Še nekaj investicij nas čaka, potrebno bo namestiti opremo, urediti 
okolico, pa... še kaj.
Tojenašfarof,našacerkev,vseskupajpajeinboostalov LOVRENŠKI 
FARI.

Vaš župnik Anton FRAS

15. PRAZNIK GOSPODINJ

Društvo gospodinj 
/■ w: «Marta«

,, Juršincit---- itišdl
Vabi

Na 15. praznik gospodinje, 
ki bo v nedeljo 1. avgusta 2010 ob 16. uri 

pred lovskim domom.
Pod letošnjim geslom: »GOSPODINJA PODPIRA 3 HIŠNE VOGALE«

Gospodinje vabimo občanke in občane ter goste od blizu in daleč na 
naš 15. praznik gospodinj. Praznik bo kulturno obarvan, za vsakega 
se bo našlo nekaj lepega, nekaj zanimivega. Program bo razgiban in 
vesel. Gospodinje bodo pripravile razstavo: jedi iz divjadi, medene 
dobrote, razna peciva, kruh, pletenice, potice in ročna dela. Tudi 
gibanice ne bodo manjkale. Ob glasbi se bomo družili pozno v noč. 
V sedmem mesecu so se izkazale tudi naše članice žanjice. Na tek
movanju v žetvi so si priborile dvakrat prvo mesto, in sicer v Stari Gori 
in v Vidmu ob Ščavnici. Čestitamo!

Tajnica društva gospodinj IRENA PRANIČ

PRED LOKALNIMI
VOLITVAMI
Jeseni bomo volili župane občin in člane občinskih 
svetov, člane v svetih četrtnih, krajevnih ter vaških 
skupnosti.
Pričakovati je, da bo predsednik DZ Pavel Gantar 
akt o razpisu volitev podpisal konec julija ali 
v začetku avgusta. Glede na zakon o lokalnih 
volitvah je prvi možen datum že 22. avgust, zadnji 
pa 17. oktober. Zelo verjetno je, da bo prvi krog 
volitev eno nedeljo v oktobru: 3., 10. ali 17. okto
bra. Drugi krog volitev za župana razpiše Državna 
volilna komisija. Zakon določa, da je drugi krog 
volitev izpeljan najkasneje 21 dni po prvem krogu. 
Glede na pričakovani datum volitev morajo tisti, 
ki želijo vložiti kandidaturo, računati na to, da bo 
skrajni rok za vložitev kandidature nekje med 5. in 
15. septembrom.

D.Š.
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SPREJEM MAMIC Z DOJENČKI

hifl

V prostorih Občine Juršinci je 9.6.2010 potekal sprejem za petnajst 
mamic, ki so v tem obdobju povile nove občanke in občane naše 
občine. Po besedah župana Alojza Kaučiča so sprejemi mamic z 
dojenčki najlepša opravila, ki jih v času županovanja opravlja. Pri 
tem ga še posebej veseli, da se tudi v letošnjem letu trend prirastka 
nadaljuje in daje vsako leto več malčkov, ki pogumno trkajo na vrata 
vrtca v Juršincih. Mamicam in vsem tistim, ki imajo interes za nad
aljevanje rasti vzgojno-izobraževalnega procesa na najmanjši ravni,

v juršinskem vrtcu, pa je obljubil, da bo občina kmalu zgradila sodo
bno otroško igrišče v površini 500 m2. To bo igrišče s sodobnimi igrali 
in potrebno infrastrukturo (sanitarije in prostor za igrala), s čimer želi 
še dodatno obogatiti in izboljšati pogoje delovanja juršinskega vrtca. 
Na končuje župan mamicam in malčkom zaželel veliko zdravja in 
sreče v razvoju in pri vzgoji.

Drago Slameršak

UREJANJE CENTRA JURŠINCEV
V prostorih Občine Juršinci je 31. 5. 2010 
potekal podpis pogodbe s Cestnim pod
jetjem Ptuj za izvedbo projekta »UREJAN
JA CENTRA JURŠINCEV - VAŠKEGA 
SREDIŠČA, ZA POTREBE MEDGENER
ACIJSKEGA DRUŽENJA«. Gre za projekt, 
ki ga delno financira Evropski kmetijski sklad 
za razvoj podeželja (EKSRP), ukrep 322: 
Obnova in razvoj vasi v višini 84.298,65 ev
rov. Pri tem se bo investicija ureditve centra 
Juršincev na območju športno-rekreacijskih 
in zelenih površin izvajala:
- s širitvijo cestišča (dostopa) do Doma za 
starejše občane na JP 655031; - Športni 
center Juršinci, v dolžini 327 metrov (širitev 
z izdelavo fine prevleke se bo izvedla iz 2,50 
na 4,50 metra, s 150 cm dolgim hodnikom 
za pešce);
- uredil se bo kanalizacijski sistem z odpad
nimi in meteornimi vodami;

- komunalna ureditev parcele z elektro in- Projekt se bo začel izvajati v začetku tega
frastrukturo, s telefonskim in z vodovodnim meseca, izvajalec del CESTNO PODJETJE 
omrežjem; PTUJ, d.d., pa ga po pogodbi mora zaključiti
- izgradnja javne razsvetljave. do 1.8.2010. Drago Slameršak
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DESETA OBLETNICA DRUŠTVA JANEZA PUHA
Z zabavnimi prireditvami 
seje tridnevno praznovanje 
desete obletnice dmštva 
in muzeja, posvečena sta 
velikemu izumitelju, ino
vatorju, industrialcu in pod
jetniku Janezu Puhu, pričelo 
že v četrtek. V petek se je 
nadaljevalo s kulinariko in 
z degustacijo vrhunskih vin 
tega vinorodnega območja 
in doživelo svoj vrhunec v 
soboto z desetim mednarod
nim srečanjem ljubiteljev starodobnih vozil, panoramsko vožnjo ob me
jah juršinske občine in s slovesnostjo ob desetletnici društva v šotom ob 
lovskem domu v Juršincih, kjer j e bila tudi razstava starodobnih vozil. 
Na slovesnosti so zbranim spregovorili predsednik društva Vlado 
Slodnjak, župan juršinske občine Alojz Kaučič in dr. Stefan Čelan, 
župan ptujske občine, dr. Erich Mayer, kadrovski direktor tovarne 
Magna Steyr, naslednice tovarne, ki j o je v Gradcu zasnoval Janez Puh, 
in direktor Pokrajinskega muzeja Ptuj Aleš Arih. Med vidnimi gosti 
je bil tudi predsednik hrvaške zveze starodobnikov Anton Presečki. 
Na slovesni prireditvi je zapela domača skupina Bakus, nastopili so 
otroci vrtca in učenci gledališke skupine OŠ Juršinci.
Kot so govorniki večkrat poudarili, sta bila društvo in muzej ustanov
ljena, da bi v zavesti ne le občanov Juršincev - Janez Puh je bil rojen v 
Sakušaku v Slovenskih goricah -, ampak tudi Slovenije in sveta utrdila 
zavest o izvoru tega velikega moža. Daje bil sin slovenskih matere in 
očeta, je bilo do nedavnega skoraj neznano ne le med Avstrijci, kjer danes 
deluje tovarna, ki jo je zasnoval, ampak celo med njegovimi rojaki. 
Društvo iz Juršincev, ki premore 230 članov iz 27 slovenskih občin 
in je partnersko povezano s klubom Oldtimer Freunde St. Johann i.d. 
Haide ter Zvezo starodobnih vozil Slovenije, in muzej v Sakušaku 
danes tvorno sodelujeta s tovarno Magna Steyr. Janez Puh je postal del 
samozavesti in ponosa tega okolja. Po njem so poimenovali ptujski 
most, njegovo ime nosi ulica na Ptuju, njegov muzej v Sakušaku je 
ob Ptujski Gori najpogostejša točka, po kateri v ptujskem turistično

informativnem centru povprašujejo tu
risti, ki obiščejo naj starejše slovensko 
mesto. Pred leti je izpod peresa mag. 
Kristine Samperl Purg izšla obsežna 
in bogata monografija z naslovom 
Janez Puh - raznolika in večplastna os
ebnost, prav tako je številne odmevne 
nagrade prejel dokumentarec Izumitelj 
Janez Puh, pod katerega se podpisujeta 
režiser Tinček Ivanuša in scenarist
Franc Milošič. Bogato publikacijo z 
naslovom Nadaljujemo pot Janeza Puha je Društvo rojaka Janeza 
Puha Juršinci izdalo tudi ob desetletnici svojega delovanja.
Začetnik evropske avtomobilske industrije 
Janez Puh je bil rojen 27. junija 1862 kot sin Franca in Neže Puh v 
občini Sakušakpri Juršincih. Leta 1885 sej e za stalno naselil v Gradcu 
in tam izboljšal kolo, imenovano “mišolin”. Leta 1899 ustanovil de
lavnico Styria Werke in leto po ustanovitvi tovarne koles že izdelal 
svoj prvi avtomobil. S serijsko proizvodnjo avtomobilov znamke 
Puch leta 1906 je postal nesporen začetnik evropske avtomobilske 
industrije. Tovarna je leta 1912 zaposlovala 1100 delavcev, izdelala 
16.000 koles, 300 motociklov in 300 avtomobilov.

Pripravil D. Š.

37. SREČANJE LOVSKIH PEVSKIH ZBOROV 
IN ROGISTOV SLOVENIJE

Zveza lovskih družin Ptuj-Ormož je bila organizator 37. srečanja 
lovskih pevskih zborov in rogistov Slovenije. Prireditev je bila v so
boto, 29. maja, ob 18. uri v Minoritskem samostanu na Ptuju. S tem 
vseslovenskim praznikom lovske kulture so še posebej obeležili 20 
let umetniškega dela LOVSKIH ROGISTOV Zveze lovskih družin 
Ptuj-Ormož.
Poleg rogistov Lovske zveze Ptuj-Ormož se je srečanja udeležilo 
še 21 zasedb lovskih rogistov in 15 zasedb lovskih pevskih zborov 
iz Slovenije in zamejstva. Skupaj se je tako na odru Minoritskega 
samostana v skupinskih nastopih predstavilo 430 lovcev.
Pred osrednjim srečanjem so popoldne ob 16.00 uri v Minoritskem 
samostanu na štirih lokacijah hkrati potekali lokalni koncerti, na ka
terih seje predstavilo po 10 lovskih pevskih zborov oziroma lovskih 
rogistov. Lokalni koncerti so bili v Juršincih, Podlehniku, Cirkovcah 
in Ormožu.

Damjan Simenko
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OČISTILI OBČINO JURŠINCI V ENEM DNEVU
17. april 2010 si bomo Slovenci zapomnili po največji prostovoljski 
akciji čiščenja divjih odlagališč in drugih razpršenih odpadkov, v kat
ero seje zelo aktivno vključila tudi občina Juršinci. Ta dan je pokazal, 
da tudi idilična podeželska občina, kot j e naša, skriva veliko kotičkov, 
kamor so ljudje odlagali odpadke iz gospodinjstev, med njimi tudi 
številne nevarne. Takšna praksa ravnanja z odpadki je bila prisotna 
predvsem pretekla desetletja, ko to področje še ni bilo dovolj dobro 
urejeno. Zal pa je podobno ravnanje ponekod še vedno prisotno, 
čeprav so na razpolago druge, za okolje manj obremenjujoče oblike 
ravnanja z odpadki. Upamo, daje tudi čistilna akcija »Očistimo Slov
enijo v enem dnevu!« doprinesla k temu, da bo takšnega ravnanja v 
prihodnje vedno manj, oziroma ga ne bo več.
Na akciji nam je odlično služilo tudi vreme, zato seje v prijetnem 
pomladnem dnevu na zbirnih mestih po občini zbralo 625 prosto
voljcev, kar je več kot četrtina prebivalcev občine. Sodelovali so 
učenci Osnovne šole Juršinci, člani vseh društev, ki delujejo v občini 
in številni posamezniki. Vsi smo bili zbrani z istim namenom, da iz 
naše okolice odstranimo čim več odpadkov, ki so se tam kopičili dolga 
leta. Namen je bil dosežen, saj je bilo zbranih kar 3 7 ton odpadkov, od

tega približno polovica mešanih komunalnih odpadkov, polovica pa 
železja. Sama akcijaje imela širše razsežnosti, kot le čiščenje. Občani 
so se ponovno povezali in sodelovali v prid okolju, v katerem bivajo, 
in s tem tudi sebi v prid. Številni niso skrivali ogorčenosti nad neka
terimi divjimi odlagališči, ki so bila naravnost šokantna. Ravno zato 
moramo poskrbeti, da bodo očiščene površine takšne ostale tudi v 
bodoče in da ne bodo nastajala nova divja odlagališča. Smiseln bi bil 
nadzor nad lokacijami, ki so bile očiščene v tokratni akciji, in delo na 
osveščanju prebivalcev glede ravnanja z odpadki, saj kljub temu, da 
je bilo v čistilni akciji očiščenih večina divjih odlagališč, ni zagotov
ljeno, da ne bo slika po naših gozdovih, v potokih in še kje v prihod
nosti podobna, kot j e bila pred tokratno akcijo.
Po zaključku akcije gre velika zahvala vsem, ki ste aktivno sodelovali 
in dokazali, da se še vedno znamo povezati in sodelovati, ko gre za 
naše dobro. Prav tako smo dokazali, da nam je mar za naravo in da 
nam ni vseeno, kakšno je okolje, v katerem živimo. Zdaj je na nas, 
kako bomo z njim ravnali v bodoče in kakšno naravo bomo prepus
tili zanamcem. Seveda pa lahko s svojim zgledom največ stori vsak 
posameznik. Jožica Matjašič
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KUD DR. ANTONA SLODNJAKA
KUD dr. Antona Slodnjaka se ponaša predvsem s pevskimi sekci
jami, ki so v sezoni 2009/2010 aktivno delovale. Neumorne pevke, 
ki gojijo predvsem slovensko domačo pesem, pravijo, da jim ljudskih 
pesmi ne bo zmanjkalo, saj je slovenska zakladnica ljudskih pesmi 
zelo bogata in raznolika. Veseli smo, da smo dobili tudi podmladek, 
čeprav v skromnem številu, ki posega po raznoliki literaturi od “ever- 
grinov”, narodno-zabavne glasbe, priredb ter lj udske in umetne pesmi 
iz domačih logov in tujine. Kvartet Bakus je predstavil svojo prvo 
zgoščenko, v prihodnosti pa že kujejo načrte za nov projekt.

Ob tej priložnosti vabimo k sodelovanju nove člane, saj bi radi 
povečevali vokalno skupino za mladino, pa tudi pevci MePZ se bojijo, 
daj im bodo glasi lke čisto »zarj avele«, češe bodo dolgo čakali na nove 
člane. Predsednik obljublja, da bo v septembru organiziral piknik za 
morebitne nove člane in vse, ki se radi družijo ob petju.

Veselimo se dela in veselih pevskih uric v sezoni 2010/2011.

Za KUD dr. Antona Slodnjaka Darko Bogša
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SLOVESNO ODPRLI NOV CESTNI ODSEK

tfviSleste. •'
V četrtek, 15.junija2010, ob 14. uri sta župan 
Alojz Kaučič in mag. Gregor Ficko uradno 
predala vozišče v uporabo. Slovesna pr
ireditev je potekala pri avtobusni postaji na 
Gomili. Na prireditvi so nastopili tudi učenci 
OS Juršinci s prometnim skečem. Minis
trstvo za promet- Direkcija Republike Slov
enije za ceste in Občina Juršinci sta zaključili 
z ureditvijo ceste Žihlava - Rogoznica. V 
sklopu ureditve vozišča je bila v dolžini 
2.505 metrov izvedena globinska sanacija, 
ob tem pa je bilo urejeno tudi odvodnjavanje 
ter preplastitev vozišča.

Damjan Šimenko

MODERNIZIRANA CESTA SKOZIKUKAVO
V petek, 30. aprila, smo na 
Kukavi predali namenu mod
ernizirano cesto. Vaščani 
Kukave so pripravili kul
turni program, na katerem 
so zaigrali mladi glasbeniki.
Krajan Vlado Toš je spre
govoril o poteku projekta 
izgradnje, razširitve in pre
plastitve cestišča, župan Al- 
joz Kaučič pa je nagovoril 
vaščane ter povedal, da je 
vrednost celotne investicije 
znašala 270.000 evrov. Taje 
potekala v dveh fazah: prva 
je zajemala širitev vozišča in 
postavljanje robnikov, druga 
faza pa je bila fina preplas
titev. Dolžina vozišča meri 
1670 metrov, povprečna 
širina znaša cca 4,60 m.
Vrvico so slavnostno pre
rezali župan Alojz Kaučič, 
svetnika Damjan Šimenko in
Vlado Toš ter predsednik vaškega odbora Kukava Franci Šmigoc. Društva rojaka Janeza Puha s svojimi starodobniki, takoj za njimi pa 
Farni župnik Anton Fras je blagoslovil cesto in jo tako predali svo- člani motorističnega kluba Auspuh z novejšimi motenji. Po programu
jemu namenu. Po kulturnem programu so možnaristi, strelci s Ku- je sledilo družabno srečanje ob dobri hrani in pijači, 
kave, izstrelili nekaj strelov. Prvi so po novo odprti cesti zapeljali člani D. Š.
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130 LET RODBINE SLODNJAK

Pod gornjim naslovom je bila v časniku Večer 26. 7. 2010 objavlje
na kratka novica o tem, da seje v nedeljo, 19. junija, zbrala rodbina 
SLODNJAK iz Rotmana na 5. tradicionalnem srečanju. Ideja za prvo 
srečanje potomcev Antona in Otilije Slodnjak - oba rojena davnega 
leta 1880 - seje porodila naj starejšemu Antonu in najmlajšemu sinu 
Jožefu leta 1973. Na prvem srečanju 29. julija 1973 na domačiji An
tona Slodnjaka na Vodolu se nas j e v spomin na naše prednike od 174 
članov rodbine zbralo 132.
Antonu in Otiliji Slodnjak seje rodilo deset otrok - sedem sinov in 
tri hčerke (Anton, Maks, Franc, Otilija, Vinc, Stanko, Marija, Jožef, 
Angela in Janez, kije pa kmalu po rojstvu umrl). Naša prednika-oba 
iz Rotmana - sta stopila na skupno življenjsko pot 23. 2. 1903 in 
krajši čas živela pri dedkovih starših v Rotmanu 19. Tu sije dedek po 
končani trsničarski šoli v Badnu pri Dunaju pri sosedu najel njivo ter 
pričel z gojenjem trsnih cepljenk. Očitno j e to bil za takratne čase zelo 
donosen posel, saj je dedek le nekaj let kasneje v neposredni bližini 
že kupil hišo z nekaj hektarji zemlje in na njej gojil trsne cepljenke. 
Družina na tem naslovu ni ostala dolgo, saj se je dedku ponudila 
priložnost in je kupil še eno, novo, a deloma še nedokončano hišo v 
Rotmanu 8, kamor seje družina dokončno naselila. V novem domuje 
zagledala luč sveta večina njunih otrok. Od tod jih je življenjska pot 
vodila v Juršince, Bodkovce, Senčak, Sakušak in Dornavo ter v Sv. 
Jurij, kjer so si vsak po svoje ustvarili domove.
Ob rodbinskih srečanj ih se marsikdo poleg tega, kdo so bili moj i pred
niki in kje so živeli, še vpraša, s čim so se ukvarjali. Kot sem uvodoma 
že omenil, seje družina ukvarjala in preživljala s trsničarstvom; kar 
nedvoumno dokazujem tudi z inseratom v Slovenskem gospodarju z 
dne 10. oktober 1901, kjer je dedek ponujal v prodajo 31.500 trsnih ce
pljenk raznih sort. Z gotovostjo lahko trdim, daje bil Anton Slodnjak 
eden prvih večjih trsničarjev v Juršincih in daleč naokrog. Tradicijo 
trsničarstva še danes nadaljujejo nekateri njegovi potomci. Poleg tega 
je družina gojila tudi kokoši nesnice in imela umetno valilnico, kar j e 
predstavljalo dodaten vir dohodka za številno družino.
Vsekakor bi še, v podkrepitev prepričanja o donosnosti dejavnosti,

rad omenil, da sije dedek že leta 1912 prvi daleč naokrog kupil motor 
za vožnjo čez slovenjegoriške hribe. Na žalost je dedek, star komaj 
39 let, umrl. Najstarejši otrok Anton jih je takrat štel še ne polnih 16 
in najmlajša Angela komaj 5 let. Kljub temu j e ob babici trsnico vodil 
naj starej ši sin Anton, kije tudi dolga leta vodil trsničarstvo kot pred
hodnico današnje zadruge v Juršincih. Ne glede na to, daje družina 
zelo zgodaj izgubila gospodarja, je babici uspelo spraviti vse otroke 
do poklicev ter ohraniti močne družinske vezi, ki se kažejo tudi v 
tradicionalnih rodbinskih srečanjih.
Naj na kratko povzamem, daje prvemu srečanju rodbine Slodnjak 
1973 leta na Vodolu na domačiji Antona Slodnjaka sledilo drugo 
1975. leta in tretje 1986. leta na domačiji Jožefa Slodnjaka v Rotmanu 
8 ter četrto srečanje leta 2001, kije bilo ponovno na Vodolu; vendar 
na žalost brez naših očetov in mater.
Kot sem že uvodoma omenil, se je rodbina SLODNJAK ponovno 
zbrala v soboto, 19.junija2010, pri sv. maši v domicilni fari Sv. Lovrenc 
v Slovenskih goricah v Juršincih ter se spomnila vseh preminulih. Ob 
tem moram posebej omeniti temu srečanju prirejeno pridigo in obred 
farnega župnika Antona Frasa.
Družabni del programa seje odvil v Dornavi na domačiji Stanka Slod
njaka, kjerje prisotne pozdravil njegov vnuk Mirko Slodnjak, ki danes 
tam domuje in je skupaj z ženo Anico prevzel levji delež organizacije 
srečanja, za kar jima gre vsa zahvala.
Po pregledu družinskega drevesa z dne L 6. 2010 lahko ugotovimo, 
da seje Antonu in Otiliji SLODNJAK poleg desetih otrok rodilo še 
50 vnukov, 104 pravnuki, 157 prapravnukov in 14 praprapra vnukov 
- skupno 335 potomcev. Če k temu prištejemo še zakonske partnerje, 
pridemo do impozantne številke 473 članov rodbine Slodnjak - od 
tega jih živi še 404. Na srečanju se nas je po oceni zbralo vsaj 320 in 
upam si trditi, da smo verjetno ena od naj večjih rodbin, ki z udeležbo 
na srečanjih izkazuje pripadnost rodbini in družini.
Sam družabni del srečanja se je po dobrodošlici gostitelja nad
aljeval s skupnim kosilom, z govorom župana občine Dornava, g. 
Janžekovičem, nastopom pevskega zbora Toti štirje, orisom dela in
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življenja Antona in Oti lije Slodnjak ter njunih otrok, ki gaje podal 
Jože Slodnjak, nakar sta sledila nastopa juršinskih ljudskih pevk 
in domavske pihalne godbe. Našemu vabilu seje kljub drugim ob
veznostim odzval in nagovoril prisotne tudi župan občine Juršinci, g. 
Alojz Kaučič, in izrazil željo, da s tradicionalnimi srečanji nadalju
jemo tudi vnaprej.
Najmlajši - pa tudi nekateri starejši - so uživali v panoramski vožnji 
s kočijami po Dornavi. Pretežni del popoldneva je bil namenjen 
druženju in menim, da nas j e na srečanju bilo kar veliko takih, ki smo 
se s sorodniki spoznali šele na tem srečanju ter s tem utrdili rodbinske 
vezi. Večina prisotnih je izrazila željo, da se čez nekaj let ponovno 
zberemo ter nadaljujemo rodbinsko tradicijo in obudimo spomin na 
naša prednika Antona in Otilijo SLODNJAK iz Rotmana.

Tudi ob tem srečanju seje marsikomu pojavilo vprašanje, ali sta dve 
rodbini, ki obe izvirata iz občine Juršinci, v kakršni koli sorodstveni 
vezi. Sam sem se s tem vprašanjem veliko ukvarjal in želel ugoto
viti, od kod obe rodbini izvirata. V ta namen sem pregledal veliko 
arhivskega gradiva, vse od leta 1661 dalje, vendar ev. povezave za 
sedaj še ne morem dokazati. Nesporno sem v arhivih zasledil, daje 
priimek Slodnjak bil v preteklosti zaradi germanizma pisan kot Zlod- 
njak, Slodnjak, Zlodjakinponovno kot Slodnjak in da sejeta priimek 
v preteklosti pojavil le v občini Juršinci. Vsekakor bom zgodovino 
obeh rodbin Slodnjak raziskoval še naprej in upam, da bom na nasled
njem srečanju lahko potrdil ali ovrgel tezo o njihovi povezanosti.

Jože Slodnjak

SREČANJE OBČANOV STARIH NAD 75 LET
V OBČINI JURŠINCI

Občina Juršinci je v nedeljo, 6. junija 2010, organizirala srečanje 
občanov, starih nad 75 let. Srečanje seje odvijalo v lovskem domu v 
Juršincih. Vabilu seje odzvalo okrog 60 občanov.
V občini Juršinci je 168 ljudi starih nad 75 let. Med temi je mnogo 
takih, ki se srečanja niso mogli udeležiti iz zdravstvenih razlogov. 
Nekaj jih je tudi v domski oskrbi.
Udeležence srečanja je najprej nagovoril župan Alojz Kaučič, kije 
poudaril, da se vodstvo občine trudi in med drugim posveča skrb 
tudi starejši populaciji ljudi. Ena izmed teh j e tudi organizacija take
ga druženja. Nadalje je občane seznanil z gradnjo doma za starejše, 
medgeneracijskega središča, ki se bo v kratkem pričel graditi v 
Juršincih. Tako bo mogoče tudi kdo od prisotnih v domu našel pomoč 
in oskrbo, ko bo le-to potreboval. Investitor gradbenih del bo Dom

upokojencev Ptuj. Županje na koncu govora občanom zaželel vse 
dobro, predvsem pa trdnega zdravja.
Sledil je lep kulturni program, ki so ga izvedli učenci OŠ Juršinci 
z mentorico Metko Pignar in ljudske pevke iz Juršincev. Da je 
razpoloženje bilo še boljše, je poskrbel domači ansambel Stanka 
Plohla - Kovačečjaka. Članice Rdečega križa Juršinci so ob prihodu 
udeležencem srečanja na prsi pripele rožice z domačega vrta, spekle 
so tudi okusno pecivo in tako poskrbele, da so se udeleženci po kosilu 
tudi posladkali.
V prijetnem nekajurnem druženju so se združili: zdravica, klepet, 
obujanje spominov, občani pa so tudi zapeli, nekateri pa še zaplesali. 
Organizatorji srečanja upajo, da so se udeleženci imeli lepo in da so s 
seboj domov ponesli lep spomin. A. Š.
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POSTAVILI VOZ VHLAPONCIH
Člani Kulturnega društva Hlaponci smo se domislili in postavili lesen »lojtmi voz«. Tradicion
alno se ob 1. maju postavlja majsko drevo, mi pa smo namesto tega pred vaški dom v Hlaponcih 
postavili lesen »lojtmi voz«. Voz, ki so nam ga podarili vaščani Kukave, smo okrasili z lepimi 
rdečimi rožami.

1. maja smo združili prijetno s koristnim.
Organizirali smo kolesarjenje po občini 
Juršinci. Pot nas je vodila od Vaškega doma 
Hlaponci proti Rotmanu, Gomili, Sakušaku.
V Sakušaku smo si ogledali Puhov muzej 
in film o življenju Janeza Puha. Ne smem 
pozabiti na degustacijo v Puhovi kleti. Od 
tod nas je pot vodila nazaj proti Rotmanu, 
čez Kukavo, Mostje in nazaj v Hlaponce.
Med potjo smo se srečali z domavsko godbo 
na pihala, ki nam je zaigrala nekaj prvoma
jskih koračnic. Ravno tako moram omeniti 
številne postanke in osvežilne okrepitve, ki 
so nam jih ponudili vaščani in s tem toplo 
sprejeli ter pozdravili našo gesto — prvoma
jsko kolesarjenje. D. S.

OBISKALI SO NAS ČEBELARJI IZ A VSTRIJE
Čebelarsko društvo Juršinci je 25. aprila gostilo 52 čebelarjev iz pogostitvijo zelo izkazal. Dogodekje v celoti organiziralo Čebelarsko 
sosednje dežele Avstrije. S čebelarji smo imeli posvet o sodobnem društvo Juršinci pod budnim očesom predsednika društva Franca 
čebelarstvu in izmenjali nekaj izkušenj iz prakse čebelarjenja. Po Križana. Gostje iz sosednje Avstrije so pohvalili naš način dela, se 
strokovnem delu so si čebelarji ogledali farno cerkev Sv. Lovrenca nam zahvalili in odšli domov s prijetnimi občutki, 
v Juršincih, nato so si ogledali mlin na veter v Stari Gori in na koncu
je bil svečan sprejem pri županu Alojzu Kučiču, ki se je z odlično Damjan Simenko
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VAŠKO SREDIŠČE VGRLINCIH
Ideja o vaškem središču v naši vasi Grlinci, se 
je porodila že lansko leto. Naši nadvse aktivni 
sovaščani, so za lokacijo predlagali prostor ob 
avtobusni postaji, kij e dej ansko last vaščanov. 
Tako smo že v lanskem letu pričeli z urejan
jem tega mesta in sicer je bilo potrebno na
jprej navoziti kar precej zemlje, da smo dobili 
raven teren. Letos spomladi, smo še ponovno 
odstranili kamenje, tako daje bil prostor ob 
postavitvi »mlaja« že nared. Z urejanjem smo 
nadaljevali vse do posaditve trte, katero sta 
prispevala Albert in Fanika HORVAT. Tudi ta 
trenutek smo izrabili za manjše dmženje. 
Spodnji del vasi je poskrbel, daje trta pridno 
rasla, prav tako pa trava, ki je bila posejana 
kot zelenica ob trti. Konec junija smo tudi 
postavili trti oporo in sicer prav posebne 
»brajde«, po katerih se bo vzpenjala. Tako 
bomo tudi ob letošnji postavitvi klopotca, ki 
bo v nedeljo 25. julija svečano proglasili naše 
skupno »vaško središče«. Sicer pa bomo letos

v Grlincih postavili kar dva klopotca. Enega 
na Pesjaku, v vinogradu Fanike in Alberta 
HORVAT. Nato pa se bomo peš odpravili v 
spodnji del vasi - torej do novega vaškega 
središča, kjer bomo postavili še en klopotec. 
Letos bo le ta imel simbolično nalogo, dru
go leto pa ko bo naš trsek že bogato obrodil 
pa bo imel kar veliko dela z preganjanjem 
»tičekov« V prihodnje nameravamo ob tem

proštom postaviti še kakšno klopco, pa kaj 
posaditi, tako, da bo res služil svojemu na
menu. Predvsem pa j e njegov namen en sam 
- da se tam večkrat dobimo, kakšno rečemo, 
ter se poveselimo, saj dragi moji čas kar pre 
hitro beži.

Dragica TOŠ-MAJCEN 
Vaški odbor GRLINCI

SPREJEM VGABRNIKUZA BOKSARSKEGA PRVAKA
DEJANA ZAVCA

Slovenski boksar Dejan ZAVECje ubranil naslov svetovnega prvaka 
po verziji IBF, potem ko je 9. aprila v dvoboju velterske kategorije 
(do 66,678 kg) v ljubljanski Hala Tivoli premagal Argentinca Ro- 
dolfa Ezequiela Martineza. Borba je trajala vseh 12 mnd, potem pa je 
45 sekund pred koncem glavni sodnik Nemec Ingo Barrabas dvoboj 
prekinil predčasno, saj se Dejanov nasprotnik ni več mogel braniti 
njegovih udarcev. Naš Dejan Zavec je tako vknjižil že 29. zmago v 
svoji karieri, prvič pa j e naš Juršinčan, pravzaprav Gabmčan, ubranil 
naslov svetovnega prvaka, ki si ga je proti Južnoafričanu Isaacu 
HLATSWAYU priboril decembra lani. »Boks, ki ga v velterski kate
goriji še ni bilo«, so se glasili komentarji boksarskih sodnikov, tem 
pa so se pridružili tudi komentarji naših športnih novinarjev; vsi ki 
smo si ga lahko ogledali v živo, pa smo se temu lahko le pridmžili. 
Vseh 12 mnd smo uživali, hkrati pa stiskali pesti (kar j e Dejanu prav 
gotovo pomagalo), samo da bi bilo čim prej konec, saj v zmago nismo 
dvomili, le strah nas j e bilo, da ne bi nasprotnik Dejana poškodoval.

Zmago smo slavili v hotelu, kjer smo skupaj z njegovimi prijatelji 
nazdravili in mu čestitali.
Misli pa so nam že uhajale k pripravi sprejema v Gabmiku, ki smo 
ga v nedeljo, 11. aprila, pripravili gasilci. Tudi tokrat brez tuša ni šlo, 
saj gaje ta pričakal takoj, ko seje s svojo dmžino pripeljal. Stiski rok, 
čestitke, pozdrav poveljnika PGD Gabmik, pesem ljudskih pevk,, pa 
nagovor župana... Vsekakor j e bilaza Dejana presenečenje torta, kije 
imela dvojni namen. Bila je za nj egov 34 roj stni dan, ki gaj e praznoval 
13. marca, ko je bil skupaj z dmžino in s prijatelji v Nemčiji na inten
zivnih pripravah, hkrati pa je bila tudi za ubranitev naslova.
Torta, ki jo je razrezal Dejan z ženo Natašo in s hčerkama Ivono in 
Tijo, šampanjec, glasba Ansambla Interval, množica, ki je Dejana 
navdušeno sprejela, vse to je bilo za našega Dejana, našega sovaščana 
Gabmika, našega gasilca, našega človeka z velikim toplim srcem, s 
prijaznim pogledom ...

Tvoji gasilci PGD Gabrnik

POSTAVITEV MAJSKEGA DREVESA
30. aprila so vaščani Dragoviča postavili 10. 
majsko drevo zapovrstjo. Majsko drevo se 
postavlja od samega začetka na običajnem 
mestu. Letošnje majsko drevo j e bilo najvišje 
v desetletni zgodovini postavljanja mlaja, 
saj je v višino merilo dobrih deset metrov. 
Vaščani ga sami niso zmogli dvigniti, zato 
so na pomoč prosili gospoda Zorka, ki je s 
pomočjo mehanizacije dvignil in posadi 1 ma- 
jskodrevo. Po postavitvi majskega drevesa se 
je zabava ob dobri hrani in pijači nadaljevala 
vse do ranih jutranjih ur.

D.Š.
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ŠOLSKA ŠPORTNA TEKMOVANJA 
V ŠOLSKEM LETU2009/2010

Tudi v letošnjem šolskem letu so naši učenci zelo aktivno in uspešno 
nastopali na mnogih športnih tekmovanjih ter uspešno in ponosno 
zastopali svojo šolo in občino.
OKTOBER
Medobčinsko prvenstvo v jesenskem krosu: 3. mesto Rok 
Svenšek, 5. mesto Tomi Hojnik, 3. mesto Sara Lorenčič, 2. mesto 
Janin Gomilšak, 18. mesto Maja Rajh. Rok Svenšek seje udeležil 
krosa občinskih reprezentanc v Železnikih, kjer je osvojil 11. mesto.
NOVEMBER
Nogometni turnir »Rad igram nogomet U-8« v Juršincih
Rezultati: OŠ Juršinci: NŠ Slovenska Bistrica 3 :1, OŠ Juršinci: NŠ 
Poli Drava 1 : 5, OŠ Juršinci: Aluminij 4 :2 Igrali so: Valentin Kokol, 
Rene Svenšek, Rene Gomilšak, Teo Kavaš, Marko Roškar, Marsel 
Vrbnjak.
Nogometni turnir »Rad igram nogomet U-10« v Juršincih
Rezultati: OŠ Juršinci : NŠ Poli Drava A 0 : 4, OŠ Juršinci : NK 
Ormož 3 :4. Ekipo so sestavljali: Valentin Kokol, Rene Svenšek, Rene 
Gomilšak, Mitja Roškar, Klemen Slodnjak, Marsel Matjašič, Justin 
Novak, Kevin Toplak, Nik Štebih, Rene Svenšek.
Medobčinsko prvenstvo za starejše učenke v odbojki 
Rezultati: OŠ Juršinci: OŠ Ljudski vrt2:0, OŠ Juršinci: OŠ Hajdina 
2 : 0, Juršinci: Kidričevo 0 : 2. Učenke so osvojile 4. mesto, igrale pa 
so: Valentina Novak, Urška Rižnar, Viktorija Matjašič, Sara Kunčnik, 
Andreja Lajh, Barbara Šprinzar, Maja Rajh, Mirjana Gabrovec, Urška 
Vršič, Katrin Ivanjšič.
Medobčinsko prvenstvo v odbojki za starejše učence
Šolske barve so zastopali: Tomi Hojnik, Marko Novak, Benjamin No
vak, Dejan Krajnc, Rok Svenšek, Žiga Matjašič, Primož Novak, Alen 
Rižnar, Christhopher Kos. Fantje so z 2 : 0 izgubili z OŠ Breg in OŠ 
Destrnik ter osvojili 8. mesto.
DECEMBER
Na Medobčinskem prvenstvu v malem nogometu za učence so 
igrali: Tomi Hojnik, Dejan Krajnc, Marko Novak, Benjamin Novak, 
Rok Svenšek, Izidor Gomilšak, Mike Čeh, Sandi Zavec in Primož 
Novak in dosegli 8. mesto. Rezultati tekem: OŠ Juršinci: OŠ Hajdina 
2 : 0, OŠ Juršinci: OŠ Cirkovce 1:1, OŠ Destrnik: OŠ Juršinci 1 :0, 
OŠ Ljudski Vrt: OŠ Juršinci 7:1, OŠ Dornava: OŠ Juršinci 5:1, OŠ 
Breg : OŠ Juršinci 2:1. S temi rezultati so učenci dosegli 8. mesto. 
Učenke so na medobčinskem prvenstvu v nogometu nastopile 
v naslednji postavi: Valentina Novak, Urška Rižnar, Stanka Toš,

Viktorija Matjašič, Sara Kunčnik, Urška Slana, Andreja Lajh, Maja 
Rajh in Mirjana Gabrovec. Zasedle so 3. mesto. Izidi vseh tekem:
OS Juršinci: OŠ Breg 5 :0, OŠ Juršinci: OŠ Ljudski vrt 4:0, OŠ Dor
nava : OŠ Juršinci 4 : 2, OŠ Cirkulane : OŠ Juršinci 1 : 0, OŠ Juršinci 
: OŠ Dornava 3 :2.
JANUAR
Ekipa deklic: Urška Rižnar, Valentina Novak in Natalija Kupljen, se 
je udeležila Medobčinskega prvenstvo v streljanju in osvojila L 
mesto, s 350 nastreljanimi krogi pa je v istem mesecu osvojila tudi
2. mesto na področnem prvenstvu. Urška Rižnar je v posamezni 
konkurenci dosegla 4. mesto, nastreljala je 151 krogov. 
Medobčinskega prvenstva v judu se je udeležilo 7 tekmovalcev: 
Mitja Vrbnjak 1. mesto, Benjamin Novak 2. mesto, Urška Rižnar 2. 
mesto, Alen Marin 1. mesto, Dej vis Kajnih 2. mesto, Justin Novak 1. 
mesto in Samanta Kajnih 1. mesto. Na področnem prvenstvu v judu 
je Mitja Vrbnjak dosegel 2. mesto.
FEBRUAR
Na državnem prvenstvu v streljanju je Urška Rižnar osvojila 23. 
mesto, na državnem prvenstvu v judu je Mitja Vrbnjak dosegel 5. 
meso v svoji kategoriji.
Področno ekipno prvenstvo v badmintonu 
Z zmago 3 :2 proti OŠ Breg in s porazom 3 :2 proti OŠ Žetale je ekipa 
osvojila 2. mesto. V ekipi so bili: Tomi Hojnik, Dejan Krajnc, Maja 
Rajh in Valentina Novak.
MAREC
V tem mesecu so naši učenci nastopili na medobčinskem prvenstvu 
v j udu.
APRIL
V tem mesecu so naši učenci na tekmovanj ih dosegli odlične dosežke. 
Na medobčinskem prvenstvu v odbojki za mlajše učenke so le-te 
osvojile L mesto z naslednjimi rezultati: Juršinci : Kidričevo 1 : 2, 
Juršinci: Majšperk 2:1, Breg: Juršinci 1 :2, Kidričevo: Juršinci 1 :2, 
Juršinci: Videm 2:1. Igrale so: Katrin Ivanjšič, Jana Janžekovič, Sa
manta Fekonja, Sara Lorenčič, Maja Rajh, Mirjana Gabrovec, Vanesa 
Mohorič in Urška Vršič.
Učenci pa so prav tako na medobčinskem prvenstvu v odbojki 
igrali v naslednji postavi: Alen Rižnar, Rožle Grager, Primož Novak, 
Christhopher Kos, Žiga Matjašič, Uroš Rajh in Mihael Gomzi. 3. 
mesto so si priigrali z naslednjimi rezultati: Destrnik : Juršinci 1 : 2, 
Juršinci: Dornava 2:1, Juršinci: Markovci 3 : 0, Destrnik: Juršinci
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2:1, Breg : Juršinci 3 : 0. Deklice so v isti postavi nastopile na 
področnem prvenstvu, kjer so osvojile 2. mesto z zmago 2 : 1 z OŠ 
Poljčane, z istim rezultatom pa so izgubile proti OŠ Laporje.
Na medobčinskem prvenstvu v spomladanskem krosu so nastopili 
naslednji učenci in učenketerdosegli naslednjerezultate. Letnik 1999, 
učenci: 6. mesto Mitja Roškar, 11. mesto Jakob Berlak, 17. mesto Jus
tin Novak. Letnik 1998, učenci: 6. mesto Uroš Rajh, 9. mesto Dejvis 
Kajnih, 10. mesto Rene Rižnar. Letnik 1997, učenci: 5. mesto Primož 
Novak, 11. mesto Rožle Grager, 13. mesto Davor Toš. Letnik 1996, 
učenci: 4. mesto Jani Herga, 7. mesto Sandi Zavec, 10. mesto Tomaž 
Slodnjak. Letnik 1995, učenci: 2. mesto Rok Svenšek, 4. mesto Tomi 
Hojnik. Letnik 1999, učenke: 2. mesto Janin Gomilšak, 6. mesto Sara 
Šori. Letnik 1998, učenke: 2. mesto Sara Lorenčič, 4. mesto Katrin 
Ivanjšič, 7. mesto Maja Pignar. Letnik 1997, učenke: 1. mesto Maja 
Rajh, 3. mesto Mirjana Gabrovec, 12. mesto Vanesa Mohorič. Letnik 
1996, učenke: 8. mesto Valentina Novak, 9. mesto Urška Rižnar, 14. 
mesto Klementina Erhatič. Letnik 1995, učenke: 5. mesto Andreja 
Lajh, 11. mesto Sara Kunčnik. Ekipno so učenci dosegli 2. mesto, 
učenke pa 1. mesto.
MAJ
Medobčinsko prvenstvo v atletiki.
Rezultati učencev: 12. mesto Dejvis Kajnih (60 m), 1. mesto Rožle 
Grager (300 m), 16. mesto Uroš Rajh (600 m), 4. mesto Primož No
vak (skok v višino), Davor Toš 12. mesto (60 m). Marko Novak 11. 
mesto, Mitja Vrbnjak 10. mesto, Tomi Hojnik 1. mesto (300 m), Rok 
Svenšek 3. mesto (1000 m), suvanje krogle: 6. mesto Mike Ceh, 7. 
mesto Dejan Krajnc.
Štafeta 4 x 100 m (Tomi Hojnik, Rok Svenšek, Marko Novak Mitja

Vrbnjak) 3. mesto.
Rezultati učenke: 60 m Maja Rajh 1. mesto, Katrin Ivanjšič 7. mesto. 
600 m 3. mesto Sara Lorenčič, 10. mesto Janin Gomilšak, skok v 
višino 3. mesto Vanesa Mohorič, skok v daljino 4. mesto Mirjana 
Gabrovec, 300 m 6. mesto Valentina Novak, 8. mesto Andreja Lajh, 
suvanje krogle 5. mesto Viktorija Matjašič, štafeta 4 x 1 OOm. 4. mesto 
(Mirjana Gabrovec, Maja Rajh, Valentina Novak, Andreja Lajh. 
Področno prvenstvo v atletiki
Rezultati: 2. mesto Rožle Grager (300 m 44.46 s), 2. mesto Maja Rajh 
(60 m 8.48 s), 16. mesto Sara Lorenčič (600 m 2.00.58 s),11. mesto 
Vanesa Mohorič (skok v višino 120 cm), 9. mesto Mirjana Gabrovec 
(skok v daljino 415 cm), 2. mesto Tomi Hojnik (300 m 40.24 s), 3. 
mesto Rok Svenšek (1000 m 2.59.60 s), štafeta 4 x lOOm, učenci 3. 
mesto (49.16 s), štafeta 4 x 100 m učenke (56.63 s).
Medobčinsko prvenstvo v nogometu za učence letnik 1999 
Juršinci: Cirkulane 2:6, Juršinci: Destrnik 5:1, Hajdina: Juršinci 2: 
4, Juršinci: Cirkulane 0:1, Dornava: Juršinci 5: L N a tem tekmo vanju 
so dosegli 3. mesto: Valentin Kokol, Rene Svenšek, Rene Gomilšak, 
Justin Novak, Mitja Roškar, Klemen Slodnjak, Rene Gomilšak. 
JUNIJ
Državno prvenstvo v atletiki: 15. mesto Rožle Grager (300 m 44.69 
sek.), 5. mesto Maja Rajh (60 m 8.50 sek.), 17. mesto Tomi Hojnik 
(300 m 39.79 sek.), 14. mesto učenci štafeta 4 x 100 m (50.53 sek).
V razvrstitvi najuspešnejših športnih šol v Sloveniji smo s 
športnimi aktivnostmi in dosežki osvojili 24. mesto. Na sprejemu, 
ki ga že tradicionalno skupaj pripravita Občina Juršinci in OŠ Juršinci, 
je bil za najboljšega športnika šole proglašen Tomi Hojnik

Stanko Podvršek

MEDOBČINSKO PRVENSTVO OSNOVNIH ŠOL V JUDU

OŠ JURŠINCI OSVOJILI 2. MESTO
Vnedeljo28.3 jepo končanem tekmovanjuza

PokalPtujapotekalotudimedobčinsko 
prvenstvo OŠ. Sodelovalo je 29 ju
doistov in judoistk, najboljša šola pa 
je bila OŠ Ljudski vrt.
Rezultati:
Učenci in učenke letnik 1995-1997
Do 66 kg: 1 Benjamin Novak (OŠ 
Juršinci)
Do 73 kg: 1 Mitja Vrbnjak (OŠ 
Juršinci)
Učenci in učenke letnik 1998-2000
Do 42 kg: 1 Deivis Kajnih (OŠ 
Juršinci), 2 Timotej Plesec (OŠ Ljud

ski vrt), 3 Alen Marin (OŠ Juršinci), 3 Jernej 
Šilak (OŠ Olge Meglič)

Mlajši učenci, učenke letnik 2001 in 
mlajši
Do 20 kg: 1 Matevž Žnidarič (OŠ Gorišnica), 
2 Samanta Kajnih (OŠ Juršinci)
Do 30 kg: 1 Luka Pihler (OŠ Ljudski vrt), 2 
Tine Čeh (OŠ Olge Meglič), 3 Marcel Vrbn
jak (OŠ Juršinci)
Do 36 kg: 1 Justin Novak (OŠ Juršinci), 2 
Jan Hodžar (OŠ Hajdina), 3 Rene Kloar (OŠ 
Olge Meglič)

Ekipno učenci:
1 .mesto - OŠ Ljudski Vrt
2. mesto - OŠ Juršinci
3. mesto - OŠ Olge Meglič

UVRSTITEV ROKA NA DRŽAVNO TEKMOVANJE 
KAJ VEŠ O PROMETU

Tekmovanje Kaj veš o prometu so dodatna 
spodbuda za učenje prometnih pravil, raz
vijanje spretnosti in pravilne vožnje v pro
metu, ki jih organizirajo šole v sodelovanju 
z občinskimi sveti. So tradicionalna oblika 
preventivnih akcij za kolesarje, ki potekajo 
od ravni šol do mednarodne ravni. Na tek- 
movanjihKajvešoprometusodelujejoučenci 
od 5. do 9. razreda osnovne šole s kolesi ter 
učenci 8. in 9. razreda in dijaki srednjih šol 
po opravljenem izpitu H kategorije s kolesi z 
motorjem. Tekmovanje poteka tako na šolski

ravni, na ravni občin, regij ter nazadnje na 
državni ravni. Tekmovanje je sestavljeno iz 
preverjanja teoretičnega znanja prometnih 
predpisov, spretnostne vožnje na poligonu 
ter praktične vožnje v dejanskem prometu. 
Rok Svenšek se je z zmago na območnem 
tekmovanju, kije letos potekalo na OŠ Breg, 
uvrstil na 19. državno tekmovanje Kaj veš o 
prometu, kije konec maja potekalo v Murski 
Soboti. S kolesi je tekmovalo 57 učencev. 
Rok j e osvojil 13. mesto. Iskrene čestitke.

Mentorici Lidija Kunčnik, Ksenja Zmauc
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UVRSTITEV STAREJŠE GLEDALIŠKE SKUPINE 
OŠ JURŠINCI NA REGIJSKO REVIJO

Člani Gledališke skupine OŠ Juršinci so se z nastopom na Območni 
reviji otroških gledaliških skupin marca v Domu krajanov v Skor- 
bi uvrstili na Linhartovo srečanje, ki je letos potekalo v Sveti Ani. 
Uvrstitev na Linhartovo srečanje, regijsko revijo otroških gledaliških 
skupin območij, je skupini uspela že drugo leto zaporedno, lansko leto 
po izboru režiserke Branke Bizeljak Glazer z igro Vzorni soprog, letos 
po izboru režiserke Dunje Zupanec, kije za igro Pri nas doma podala 
naslednjo oceno: »Predstava pri nas doma se odlikuje z izredno do
bro uporabljenim prostorom za igro. Tako se predstava odvije pred 
zaveso, zazaveso,pa tudi pred odrom, v dvorani sami. Drugi pozitiven 
aspekt igreje bil tekst, ki gaje spisala mentorica skupaj z igralci. Tako 
se je pred nami odvil svet, kakor ga vidijo mladi in ne, kakor ga vidimo 
mi, starejši. Šale, pogovori, pogledi na svet so bili njihovi, kar je bilo 
tudi začutiti v dvorani.«
Na regijski reviji so nastopile gledališke skupine, ki so bile izbrane

iz območij JSKD Lenart, Ormož, Ptuj in Slovenska Bistrica. V ve
liko veselje članov Gledališke skupine OŠ Juršinci smo s ptujskega 
področja bili izbrani ravno mi z igro Pri nas doma, domače juršinsko 
občinstvo pa si je igro lahko ogledalo na proslavi ob materinskem 
dnevu. V igri so igrali: Urška Vršič (babica), Mirjana Gabrovec 
(mama), Jan Ljubeč (oče), Alen Rižnar (skrivnostnež z rožami), 
Klementina Erhatič (učiteljica) Vanesa Mohorič, Tamara Smo
lar, Melanie Osebek, Jožica Kump, Iris Fras (najstnice), Žiga 
Matjašič (Vanesin fant). Uvrstitev na regijsko revijo bo težko spet 
doseči, zato vsem mladim igralkam in igralcem iskreno čestitam za 
lep uspeh, predstavitev šole in občine. Prav tako pa se zahvaljujem 
vsem tistim mladim navdušencem nad igranjem, ki so pripravljeni 
zaigrati priložnostne skeče na različnih občinskih prireditvah, in to 
tudi v času počitnic.

Mentorica Gledališke skupine OŠ Juršinci, KsenjaŽmauc

MLADI ČEBELARJI OSVOJILI SREBRNO PRIZNANJE 
NA DRŽAVNEM ČEBELARSKEM TEKMOVANJU

Čebelarska zveza Slovenije je v sodelovanju 
z OŠ Davorina Jenka Cerklje na Goren
jskem in s Čebelarskim društvom Cerklje v 
soboto, 8. maja 2010, organizirala Državno 
srečanje in tekmovanje mladih slovenskih 
čebelarjev.
Tokratno tekmovanje je bilo že 33. zapored, 
udeležilopa se gaje rekordno število učencev, 
saj se mlajše generacije vedno bolj zanimajo 
za čebelarstvo, kar je med drugim rezultat 
uspešnega delovanja čebelarskih krožkov, ki 
jim daje svojo podporo ČZS. Na tekmovanju 
je sodelovalo več kot 500 tekmovalcev iz 82 
čebelarskih krožkov. Državnega tekmovanja 
so se prvič udeležili tudi učenci OŠ Juršinci: 
Mitja Roškar, Janin Gomilšak, Alen Marin in 
Jakob Berlak. Osvoj iliso srebrno priznanje in 
s tem dokazali, da so dobri poznavalci čebel.

Ne samo, da smo se pri krožku pripravljali 
na tekmovanje, skrbimo tudi za dve družini 
čebel, čebelnjak je postavljen ob šoli. Člani 
čebelarskega krožka so tudi točili med in 
pokazalipostopekdrugim,predvsemmlajšim 
učencem naše šole, kijih je to zanimalo. 
Zahvaljujemo se Čebelarskemu društvu 
Juršinci, ki nam pomaga in nas spodbuja pri 
naših aktivnostih in delu.

Mentor čebelarskega krožka Damjan Šimenko
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RAZSTAVA »NAŠA ČAROBNA PRAVLJICA«
V torek, 23. 6. 2010, je bil v našem vrtcu prav poseben dan. Vzgo
jiteljice in otroci smo tudi to leto pripravili likovno razstavo, ki smo 
j o poimenovali Naša čarobna pravljica. Razstava j e bila razde lj ena po 
tematskih sklopih: pomlad, poletje, jesen, zima. Prav poseben kotiček 
na razstavi smo namenili naši mali vesoljski domišljiji, saj smo bili 
vključeni v projekt Astronomija. Otvoritev razstave smo pričeli z 
lutkovno igrico, nato pa so si otroci vseh skupin razstavo ogledali 
in občudovali, kaj vse so v letu 2009/2010 ustvarili. Na razstavo so 
otroci povabili tudi mamice, atije, dedke, babice, prijatelje iz šole in 
dmge občane ter jih pogumno popeljali skozi našo čarobno pravljico. 
Vsi v vrtcu smo bili zelo ponosni, saj so nam obiskovalci namenili 
veliko pohval.
Naslednje leto se bomo spet likovno izražali, zato vas že sedaj vabimo, 
da si pridete pogledat našo ustvarjalnost.

Martina Fras

JUHUHU, POČITNICE SO TU!
Šolsko leto je okoli in prišel je čas počitnic, 
čas veselja in novih dogodivščin ... Tudi v 
vrtcu smo ob koncu leta poskrbeli za nepoz
abno dogodivščino, saj smo 24. 6. 2010 za 
naše otroke pripravili zaključno prireditev, 
da se še zadnjikrat skupaj poveselimo in se 
poslovimo od otrok, ki nas bodo zapustili in 
odšli v šolo. Vas zanima kaj vse smo doživeli? 
Najprej smo se skupaj odpravili do igrišča 
pri Lovskem domu, kjer nas j e pričakal čisto 
pravi ptujski vlakec. Strojevodja Danilo 
Cizerl nas je z njim popeljal po Juršincih in 
z zvoncem pozdravljal ljudi ob poti, mi pa 
smo jim veselo pomahali. Ko smo se vračali 
nazaj, j e na igrišču na naše čudo sedaj stal ve
likanski grad iz napihnjenih »Juhu blazin«, 
ki jih je za nas priskrbel financiral boksar 
Dejan Zavec, za kar se mu še posebej zah
valjujemo. Brž smo se povzpeli na blazine 
in se poizkusili v skakanju in plezanju ...
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Ni skrivnost, daje pritegnilo tudi nas, vzgo
jiteljice. Zaključno prireditev je popestril še 
čisto pravi žongler Matjaž Kekec, ki nas je 
zabaval z različnimi točkami, otroci pa so ga 
za vzpodbudo spremljali s pesmimi. Na kon
cu smo se osvežili s hladnim sokom in slad
kimi prigrizki. Pa tudi za lačne želodčke je 
bilo poskrbljeno. Tokrat nekaj posebnega, saj 
smo otroke postregli kar v velikem šotoru na 
igrišču. Po kosilu od vznemirjenja in veselja 
sploh nismo potrebovali počitka in smo dan 
zaključili brez spanja, z rajanjem v šotom.
To so bila nepozabna doživetja, ki so pričarala 
smeh na obraze naših otrok, zato se še enkrat 
vsem zahvaljujemo. S skupnimi močmi in z 
malo truda smo pričarali otrokom sproščeno 
vzdušje in zaključili šolsko leto z dogodkom, 
kije pustil za sabo lepe vtise in je bil posebno 
doživetje tako za otroke kot za odrasle.

Vzgojiteljica Gabriela Čuš
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OTROCI VRTCA SO IMELI KROS

Tek je ena najosnovnejših človekovih gibalnih aktivnosti. Večina 
športov tek vključuje v osnove gibanja in je del skoraj vseh športnih 
panog in disciplin, zato je prav, da se v njem preizkusijo tudi naši 
najmlajši. Tekaško progo so delavke vrtca pripravile na travi, 
predstavile otrokom pravila in že se je začelo. Otroci so uživali v 
preizkušanju svoje hitrosti, prav tako navdušeno pa so tudi navijali.

Tekmovali so otroci vseh skupin vrtca, tudi tisti najmlajši, ki še ne 
znajo dobro hoditi in so s pomočjo vzgojiteljic prišli do ciljne črte. Vsi 
sodelujoči so prejeli prav posebne medalje, prvi trije v vseh starostnih 
skupinah pa so stali tudi na zmagovalnih stopničkah.

Ksenja Zmauc

OSEM ZLATIH ODLIČNJAKOV IN 95 POHVAL

V naši Večnamenski dvorani Juršinci smo 23. junija 2010 pripravili 
dve prireditvi v enem. Prva j e bila namenjena dnevu DRŽAVNOSTI. 
Program v ta namen z naslovom HODIL SEM PO ZEMLJI NAŠI so 
pripravili učenci OŠ Juršinci z mentoricama Lidijo Ljubeč in Slavico 
Gerič. Sledila je podelitev priznanj.
Naši otroci so se v tem šolskem letu izkazali na tekmovanjih v znanju. 
Našo občino in šolo so zastopali v znanju pri slovenščini, biologiji, 
fiziki, matematiki, angleščini, nemščini, tehniki; tekmovali so v zan

ju iz diabetesa, prve pomoči, čebelarstva. Ponovno so se izkazali v 
znanju o Rdečem križu in v tekmovanju Kaj veš o prometu. Otroški 
pevski zbor seje predstavil na Reviji otroških pevskih zborov. Otroci 
so sodelovali na prireditvi Spoznavajmo države Evropske unije in 
na otroški varnostni olimpijadi. Tudi v tem šolskem letu sta uspešno 
delovali dve gledališki skupini, ki sta nastopali na območnem srečanju, 
starejša gledališka skupina pa seje uvrstila na regijsko srečanje. V 
okviru Unicefa je skupina učencev pripravila plakat z naslovom
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Nariši mi pravico in osvojila drugo mesto na državnem tekmovanju. 
Učenci so bili ponovno zelo uspešni na športnem področju, izjemne 
rezultate so dosegli v atletiki, odbojki, nogometu, krosu, badmintonu, 
judu, rokometu in streljanju. OŠ Juršinci seje uvrstila na 22. mesto 
najboljših športnih šol v Sloveniji.
Osemzlatihodličnjakov-mijihimenujemokarZLATIODLOČNJAKI, 
kar pomeni, da so celo osnovnošolsko šolanje dosegali odločen us
peh - je prejelo posebno nagrado. ZLATI ODLOČNJAKI so: Rok 
SVENŠEK, Andreja LAJH, Sara KUNČNIK, Dejan KRAJNC, 
Lara JANŽEKOVIČ, Tomi HOJNIK, Mitja RAKUŠA, Tomaž 
ROŠKAR.
Tomi HOJNIK je bil proglašen tudi za najboljšega športnika.

Zbrane na proslavi sta pozdravila in jim čestitala ravnateljica Jelka 
SVENŠEK in župan Alojz KAUČIČ. Sama sem zaželela učencem, 
ki zapuščajo osnovnošolske klopi, naj jih na življenjski poti spremlja 
sreča in da naj svoj življenjski cilj čim hitreje dosežejo, a naj nikoli ne 
pozabijo, od kod so doma. Vsem ostalim pa sem zaželela, da naj čim 
lepše preživijo počitnice. Prav tako sem se zahvalila vsem staršem in 
kolektivu OŠ Juršinci za medsebojno sodelovanje v tem šolskem letu. 
Uspehov otrok prav gotovo ne bi bilo brez tvornega sodelovanja in 
vzpodbude s strani staršev ter mentorstva učiteljev.

Predsednica Odbora za družbene dejavnosti Dragica TOŠ MAJCEN

GRADNJA IGRIŠČA V POLNEM TEKU
Konec meseca junija je Občina Juršinci 
pričela z gradnjo in ureditvijo igrišča za 
potrebe juršinskega vrtca. Igrišče se na
haja v neposredni bližini šolske zgradbe. 
Sprva je bilo potrebno urediti teren, nato 
pa ga opremiti s komunalno infrastrukturo. 
Igrišče bo opremljeno s sanitarijami in z 
vsemi potrebnimi igrali, kot se to za današnji 
čas spodobi, oziroma je potrebno. Otroci v 
vrtcu trenutno nimajo igrišča, imajo le nekaj 
kvadratnih metrov zelenih površin ob vrtcu, 
to pa je seveda premalo za število otrok, ki 
obiskujejo vrtec. Naši malčki se bodo že v 
jeseni lahko igrali na velikem travnatem 
igrišču.

D. Š.
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RAZVEDRILO ZA MLADO IN STARO!
ČIGAVO JE JAJCE?
V sosednih hišah sta stanovala Staj ere in 
Ljubljančan. Staj ere j e imel eno kokoš, ki 
je na dvorišču vsako jutro zneslajajce, ki 
jo je Štajerc pobral in si pripravil zajtrk. 
Neko jutro pa je kokoš zneslajajce na 
dvorišču Ljubljančana. Ko je Štajerc kre
nil ponjo, jo je pobral Ljubljančan. 
Štajerc: “Daj mi jajce takoj!” 
Ljubljančan: “Kako, saj je moja, kokošjo 
je znesla na mojem dvorišču.”
“Ampak, kura j e pa moja!”
“Dvorišče pa mojo!”

“Vidim, da tak nema prišla nikam...
Pri nas na Štajerskem rešimo takšne primere 
na zelo enostavn način ...”
“Kako?” reče Ljubljančan.
“Najprej bom jaz tebe brcno v jajca pa 
štopal, kejko cajta boš nuco, ka se pobereš, 
potle boš ti mene in štopo.
Keri se bo prej pobral, od tistiga je jajčka!” 
“Velja!”
Gre Štajerc po najtežje delovne šuhe s ko
vinsko kapico, vzeme zalet in v stili Oliverja 
Bierhoffa brcne Ljubljančana v moda, z 
vso močjo. Ljubljančan pade in se v agoniji

zvija 32 minut in 18 sekund.
Nato se Ljubljančan opremi, vzame zalet, 
nakar mu Štajerc pravi: “Eh, naj ti bo. 
Obdrži jajco, bom pa danes marmelado na 
kruhu jedo!”

MADEINJAPAN
Za šankom v gostilni sta Slovenec in 
Japonc. Pa se Japonc začne hvalit kako do
bro obvlada borilne veščine. “Pa pokaži kaj 
znaš,” izjavi Slovenc.
Japonc udari, da se Slovenc kar zloži na 
tla. “Kaj je blo to?” ga vpraša presenečen 
Slovenec.
“Nekaj Japonskega - udarec od dju-djit- 
suja.”
Sedita nekaj časa, ko ga Japonc spet udari, 
da Slovenca odnese na pol gostilne. “Kaj je 
blo to?” ga vpraša.
“Nekaj Japonskega - udarec od kung fuja.” 
Spet sedita nekaj časa, ko Japonc spet udari, 
daje Slovenc eno uro v nezavesti.
Brez vprašanja se Japonček ponosno izprsi: 
“Nekaj Japonskega - udarec karateja.”
Pa gre Slovenc iz gostilne in se vme čez 
nekaj časa, mahne Japonca daje kar cel 
teden v komi.
Ko se zbudi, vpraša Slovenca, kaj je blo pa 
to. “Tud’ nekaj Japonskega - ketna od Ka- 
wasakija”

UPOKOJENCA IZ PREKMURJA
Upokojenec iz Prekmurja po telefonu 
pokliče svojega sina v Ljubljano:
Zdravo sinko, rad bi ti povedal, da se s tvojo 
mamo ločujeva po 45 letih zakona.
Oče, o čem vendar govoriš?
Čisto enostavno, sine. S tvojo mamo se niti 
gledati ne moreva več, sploh pa se mi ne 
ljubi razpravljati o tem, raje pokliči svojo 
sestro in ji povej.
Sin ves vznemirjen stori, kar mu je bilo 
naročeno. Sestra se začne dreti v slušalko: 
Pajade, da se bosta ločila! Ni možnosti, ker 
jima midva ne bova pustila!
Bom že jaz uredila, da se ne bosta!
Takoj pokliče očeta v Prekmurje in se 
pokroviteljsko razburja:
O čem ti vendar govoriš, stari, kakšna 
ločitev vendar? Glejta, da ne bosta ničesar 
naredila, prideva z bratom do vaju.
Lepo pridna bodita in rada se imejta, sta 
razumela?
Zveza j e bila prekinjena. Starček odloži 
slušalko, se obme proti ženi in ji reče: 
Urejeno, prideta za moj rojstni dan, ampak 
zdaj me zanima, kaj si bova izmislila za 
Božič

ciljne komunikacije d,o,o

Maribor, 17.06.2010

Spoštovani,

v okviru nacionalnega projekta VViFi NET smo pričeli pokrivati s širokopasovnim 
internetom področja, ki do sedaj niso imela dostop do interneta (bele lise). V prvi fazi 
projekta je planirano nuditi storitev pristopa do širokopasovnega interneta, IR 
telefonije in HD televizije 20.000 uporabnikom, od skupno okoli 200.000 
gospodinjstev, ki v Sloveniji še vedno nimajo dostop do interneta. Realizacija projekta 
je stekla in trenutno so dostop do interneta dobili prvi uporabniki, ki živijo na območju 
belih lis v Mariborski regiji.

Zahvaljujoč uporabi najmodernejše in najkvalitetnejše tehnologije bodo imeli možnost 
vsi, ki do sedaj niso imeli možnosti dostopa do interneta, sedaj dobiti internet hitrosti 
preko 150 Mbps pod zelo ugodnimi pogoji. Vsi zainteresirani uporabniki bodo lahko 
popolnoma brezplačno dobili internetni priključek in ga testirali 30 dni. V kolikor 
uporabniki s storitvijo v poizkusni dobi ne bi bili zadovoljni, lahko storitev zavrnejo in 
vrnejo dobljeno opremo, brez nadaljnjih obveznosti. V kolikor bodo uporabniki s 
storitvijo zadovoljni, bo cena za osnovni internetni paket (povezava in internet) 12,00 
€/mesečno. Storitve IR telefonije in HD televizije bodo ponujene kot opcija, ki jih bo 
uporabnik naročil po želji.

V izogib nesporazumu o prioritetah montaže, bomo uporabili vrstni red prijavljanja 
mestnih skupnosti oziroma občin. Na ta način bodo v tej fazi projekta dostop do 
interneta dobile tiste mestne skupnosti oziroma občine, ki bodo prve izvedle prijavo 
zainteresiranih uporabnikov na svojem področju. Montaža mreže in sama storitev 
bodo sledila vrstnemu redu prijavljanja.
Naknadno prijavljanje mestnih skupnosti in občin za prvo fazo projekta ne bo 
mogoče.

Vsi predstavniki mestnih skupnosti oziroma občin, ki imajo problem belih lis bodo na 
osnovi prijave, ki je v prilogi, obveščeni o času in kraju predstavitve projekta, kjer se 
bodo lahko spoznali z uporabljeno tehnologijo in jo videli že v uporabi v eni od belih 
lis in se tako prepričali o uporabnosti in kvaliteti storitve. Dobili boste potrebno 
dokumentacijo za prijavo uporabnikov na svojem področju in vsa navodila v zvezi s 
tem postopkom. Zaradi velikega interesa za udeležbo na predstavitvi projekta so 
predvideni termini izvedbe od 28.06.2010 do 02.07.2010.

Po prejemu dokumentacije s katero mestne skupnosti oziroma občine prijavljajo 
zainteresirane uporabnike na svojem področju, bo administrator projekta vsaki od 
mestnih skupnosti ter občin potrdil prejem dokumentacije in sporočil vrstno številko, 
po kateri se bo vršila montaža opreme.
Za vsa vprašanja smo dosegljivi na naslovu elektronske pošte mail@targetcom.si in 
na tel. številki 041/325 200.

Matjaž Štandeker 
Direktor
Ciljne komunikacije d.o.o.
Cafova ul. 5
2000 Maribor
Web: www.tarqetcom.si
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Pobarvanka

RECEPT ZA IZGON HUDIČA
V antikvariatu sem kupil zelo staro knjigo ter v njej našel recept 
za izgon hudiča. Potem sem nabavil žabe, lase, živalske oči, 
svinec, suhe korenine mrkača in še nekaj nujnih stvari, jih 
zmešal in skuhal kot j e treba, se namazal pod pazduho, po 
stegnih in pošprical stene v stanovanju.
Zaradi tega je nastal hud prepir z ženo, nakar je ona v besu 
zapustila stanovanje.
Tako da stvar načeloma deluje...

VARTIS - varnostni in požarni inženiring

Janez Čuček, s.p. 
Podvinci 59a 
2250 Ptuj

Nudimo naslednje storitve:
• varnostni inženiring (ocene tveganja, usposabljanje, pregled 
delovne opreme, meritve toplotnega okolja, osvetljenosti in 
meritve notranjega hrupa), meritve el. instalacij in strelovodov, 
e kompletne storitve iz požarne varnosti,
• storitve koordinatorja za varnost in zdravje pri delu na 
gradbiščih,
• svetovalec za ADR (prevoz nevarnih snovi),
• varnostni svetovalec za kemikalije,

Novost:
• najem gradbenih odrov (tipski in klasični),
• najem in postavitev gradbenih odrov,
• najem tovornega vozila do3,5t,

Vse informacije na tel: 031 332 238 
in E-mail: vartis@teleing.com

ČLANI STRELSKEGA 
DRUŠTVA JURŠINCI 

USPEŠNI NA DRŽAVNEM 
PRVENSTVU

NaMK strelišču v Ljubljani seje 10. julija končalo državno prvenstvo 
v streljanju z malokalibrskim orožjem. V članski kategoriji so strelci 
SD Juršinci osvojili končno 3 mesto. Se bolje so se odrezali kadeti, 
ki so v svoji kategoriji osvojili 1. mesto. V posamični konkurenci je 
med člani Simon Simonič zasedel 3. mesto, pri mladincih Niko Pšajd 
2. mesto, pri kadetih pa 2. mesto Ivan Brozovič in 3. mesto David 
Kekec. Članska ekipa SD Juršinci, ki jo sestavljajo Simon Simonič, 
Ludvik Pšajd in Miroslav Moleh pod vodstvom trenerja Darka Pav
lina pa je sodelovala tudi v mednarodni, “INTER” ligi v streljanju z 
malokalibrsko pištolo proste izbire, kjer so sodelovale ekipe iz Slov
enije, Hrvaške, Madžarske in Avstrije. V INTER ligi so po šestih kolih 
strelci iz SD Juršinci osvojili 4. mesto. V posamezni konkurenci paje 
2. mesto osvojil naš najboljši strelec Simon Simonič. MiMo

Člani, mladinec in kadeti s trenerjem na državnem prvenstvu v strel
janju z MK orožjem v Ljubljani od leve spredaj: trener Darko Pavlin, 
Simon Simonič, Miroslav Moleh in Ludvik Pšajd; zadaj: Marko Vorih, 
Gregor Vesenjak, Rok Pučko, Ivan Druzovič, David Kekec in Niko 
Pšajd.

OB PRAZNIIKU NAŠE OBČINE JURŠINCI 
ISKRENE ČESTITKE VSEM OBČANKAM 

IN OBČANOM!

Dragica TOŠ MAJCEN, univ. dipl. ing. kmet., 
SODNA CENILKA KMETIJSKE STROKE

Opravljam sobne cenitve v postopkih nakupa, 
prodaje in ugotavljanja prave tržne vrednosti 

nepremičnin.
Se priporočam!
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E Z D
HORVAT

www.gzd-horvat.si 
GSM: 041 563 478

- keramičarstvo 
- kompletna sanacija kopalnic

Robert HORVAT s.p. Juršinci 20, 2256 Juršinci

GRADBENA TRGOVINA
HRGA

d.o.o.
DOSTAVA - RAZKLADI

Ignac HRGA
direktor

Gabrnik 28,2256 Juršinci 
Tel.: 02/758-04-21, faks: 02/758-04-20

Tl KLJUČAVNIČARSTVO 
-L| Roman Matjašič s.p.
CMR Sakušak 1 a, 2256 Juršinci

T: 02 754 60 33 

M: 041 890535

www.matjasic.si
kmr@matjasic.si

VABLJENI NA TRADICIONALNE 
NOČI POD TOPOLI 2010 (v sotam)

Prireditelj ŠD Juršinci
SOBOTA: 31.7.2010
• Ob 15. uri - tekmovanje v športnem ribolovu za pokal občine 

Juršinci (ribnik v Juršincih)
• Ob 19. uri - turnir v malem nogometu med vasmi občine Juršinci 

za pokal občine Juršinci
• Ob 21. uri - nogometna tekma med veterani in občinskim svetom 

NEDELJA: 1.8.2010
• Ob 10. uri - kolesaijenje ob mejah občine Juršinci 

ČETRTEK: 5.8.2010
• Ob 20. uri - Orfej ček »v živo« na Radiju Ptuj iz šotora
• tekmovanje v pikadu za pokal občine Juršinci

PETEK: 6.8.2010
• Ob 20. uri - zabava z ansamblom Mambo Kings
• party s hostesami

SOBOTA: 7.8.2010
• Ob 17. uri - osrednja občinska prireditev v Večnamenski dvorani 

Juršinci
• Ob 19. uri - predstavitev mladih harmonikarjev na »frajtonaricah« 

in degustacija vin vinogradnikov občine Juršinci
• Ob 21. uri - zabava z ansamblom Spev iz Velenja

NEDELJA: 8.8.2010
• Ob 14. uri - zabava z ansamblom bratov Belšak
• Ob 18. uri - zabava z ansamblom Modrijani

ŽE IZVEDENO
• Streljanje na glinaste golobe za pokal Občine Juršinci (LD Juršinci)
• Gasilsko tekmovanje za pokal Občine Juršinci

Vse dni pestra gostinska ponudba. Vljudno vabljeni!

Poslovna enota KUKI DOM 
SUPER MESTO tet: 02/71)8 19 10

MIZARSKI SERI/IS Kukovec Franc s.p.

vxerst>
*o

KLftVDJjn
Klavdija PIHLER s.p. 

02 758 21 51
Delovni čas: 

pon, tor 08 -15 
sre, čet 12-18 

pet 10-18 
sob 07-12


